
Geachte heer Klijsen, beste Edwin,   
  
Bedankt voor uw mail en de bijbehorende brief. Graag wil ik u via deze mail onze partijstandpunten 
over mobiliteit in het algemeen en de Zuidelijke Rondweg in het bijzonder verder toelichten.  
  
Wij delen uw zorgen over de Zuidelijke Rondweg. De Zuidelijke rondweg is een intensief gebruikte 
weg en zit redelijk tegen de maximale capaciteit aan. Daar hoef ik u niks over toe te lichten. De PvdA 
vindt een veilige en fijne woonomgeving een basisrecht voor iedereen. Onze inzet voor de Zuidelijke 
Rondweg zal in ieder geval gericht zijn op het verbeteren van de leefbaarheid en het verminderen 
van overlast, zoals het verminderen van geluid en fijn stof.  
De Zuidelijke Rondweg heeft momenteel een belangrijke functie voor de ontsluiting van Breda. Deze 
functie sluit aan bij de behoefte voor het autogebruik. Wat ons betreft stimuleren we deze behoefte 
niet maar zetten we meer in op alternatieven zoals het openbaar vervoer en fiets. Wij zijn er ook 
geen voorstander van om de verkeersintensiteiten van de Zuidelijke Rondweg te vergroten. Volgens 
ons is ook niemand voorstander van een 2x2 weg zoals u deze benoemt.  
  
Vorig jaar is de mobiliteitsvisie vastgesteld. Wij (en bijna alle partijen) hebben voor deze visie 
gestemd en staan achter de ingestelde koers. Daarbij hebben wij wel enkele accenten meegegeven, 
bijvoorbeeld op het gebied van verkeersveiligheid, meer inzet op fietsen en voetgangers (zie hiervoor 
onze website). Deze standpunten zijn sinds vorig jaar niet gewijzigd.  
Het eerlijke verhaal is ook dat een belangrijke keuze is gemaakt voor de ondertunneling van de 
Noordelijke Rondweg. Een keuze met een grote financiële component. Deze weg is momenteel de 
belangrijkste oost-west verbinding en deze functie zal voor de toekomst nog worden vergroot. Door 
de weg deels onder de grond te leggen kan de fysieke scheiding tussen Breda en Breda-Noord 
worden verkleind. We verbinden de omliggende wijken met de rest van de stad en vergroenen op 
deze manier de stad. Bovendien ontstaat hier door een tunnel de mogelijkheid om extra woningen in 
Breda te bouwen.  
  
Wij waarderen uw inzet voor de Zuidelijk Rondweg en daarmee uw inzet voor het verhogen van de 
leefbaarheid van de omwonenden van die weg. Graag blijven wij met u en de vereniging in gesprek 
hoe we de leefbaarheid kunnen vergroten en denken we met u mee hoe we via bijvoorbeeld 
bewegwijzering en/of andere alternatieve maatregelen de verkeersdruk op de Zuidelijke rondweg 
kunnen verminderen. Laten we elkaar daarvoor de komende tijd wederom opzoeken.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Rob Sips 
PvdA Breda 
 


